
 
 
 
 

ACTE PLE ORDINARI 
DATA 28 SETEMBRE DE 1999 
HORA LES 7 DE LA TARDA 

 
 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadè 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M. Serra Mercader 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- José Martínez Gómez 
- Francesc  Soto Martínez 
- Rai Serra Clapés 
- Pilar Llaquet 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Claudi Puigfel Serret 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Julio Cesar Pombo         
Sabugueiro 
- Josep Rodés Girona 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

 
 1.- Aprovació, si escau, de les 

actes de les sessions:  
    03-07-99 i 20-07-99 
 
 2.- Decrets de l’Alcaldia i 

acords de la Comissió de 
Govern. 

 
 3.- Festes Locals. 
    
 4.- Modificació plantilla 
    
 5.- Adjudicació sobre parcel·la 

d’equipament 
   
 6.- Reassignació d’atribucions 
 
 7.- Moció sobre el poeta Miquel 

Martí Pol 
    
 8.- Assumptes sobrevinguts 
   
 9.- Suggeriments i preguntes  
  

- Pedro Villameriel 
Interventor 

 
 
Vist que els reunits són el total dels membres  constitueixen 
la majoria legal suficient de l’Ajuntament en Ple, el Sr. 
President obre l’acte i s’entra a conèixer els afers inclosos 
en l’ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS DEL  
 
Tothom manifesta que ha llegit les actes. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 



 
2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA COMISIÓ DE GOVERN 
 

Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui. També es dona compte dels acords de les comissions 
de govern del mes de setembre. 
L’Alcalde fa menció especial de Decret 228 del dia 24 de 
setembre proppassat, que si bé no està en la relació ja que és 
recent, és d’especial rellevància ja que es tracta de les 
delegacions als Regidors del PSC i d’ERC, amb motiu de 
participar en el Govern Municipal. Aquestes delegacions són la 
Regidoria d’Hisenda per la Sra. Rosa Massot, Cooperació i 
Solidaritat per la Sra. Pilar Llaquet, Relacions amb la 
Diputació pel Sr. Claudi Puigfel i de direcció del Pla 
Estratègic pel Sr. Jordi Permanyer. Més endavant al punt sisè, 
tornarem a parlar-ne. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
 
 
 3.- FESTES LOCALS 
 
L’article 37.2 de l’Estatut dels treballadors indica que les 
catorze festes locals, dues seran locals i per Decret de la 
Generalitat de Catalunya, s’estableix que les dues festes 
locals seran fixades per Ordre del Conseller de Treball, a 
proposta dels municipis respectius. L’acord de l’Ajuntament ha 
de ser adoptat pel Ple, tal i com estableix l’article 46 del 
Reial Decret 2001/83, de 28 de juliol. 
ATÈS l’ordre del Departament de Treball del dia 30 de juliol 
de 1999, per la qual s’estableix el calendari oficial de 
festes laborals per a l’any 2000. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Assenyalar com a festes locals de Castellar del Vallès, per a 
l’any 2000: 
- el dilluns dia 20 de març 
- el dimarts 12 de setembre, festa major. 
 
S’incorpora la Regidora Gemma Perich. 
El Sr. Josep Aldomà fa la presentació d’aquest punt dient que 
es tractava d’acomodar les festes als dies més propers a la 
celebració que pertoca, atès que el proper any, els dies 
tradicionals de les festes locals queden en festiu. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT  
 
 
 4.- MODIFICACIÓ DE PLANTILLA  
 



Aquest Ajuntament aprovà en data 30 de novembre de 1998, la 
plantilla orgànica del personal funcionari i laboral prevista 
per  a l’any  1999, que contenia la relació de tots els llocs 
de treball degudament classificats. 
Aquest acord es pren en compliment del que disposa l’article 
90 de la Llei 7/1995, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim locals, que disposa que les Corporacions Locals 
aprovaran anyalment en ocasió del pressupost la plantilla del 
seu personal. 
Per altra banda la regulació, constituïda per l’article 92.2 
de la Llei de reguladora de les bases del règim local, de la 
funció pública local parteix, com a premissa fundamental, de 
la existència de determinades funcions en l’Administració 
local que necessàriament han de ser desenvolupades per 
funcionaris de carrera, per personal subjecte a l’estatut 
funcionarial, entre els que, sense cap excepció, al menys en 
principi, s’incloeixen les reservades als posseïdors de 
l’habilitació de caràcter nacional i les que impliquen 
exercici d’autoritat, així com aquelles altres que per millor 
garantia de l’objectivitat, imparcialitat i independència en 
l’exercici de la funció hagin de ser desenvolupades per 
funcionaris de carrera. 
Tradicionalment en la regulació del personal al servei dels 
ens locals es distingeix en dos grans grups els funcionaris i 
el personal laboral. Aquests primers s’integren en les 
escales, subescales, classes i categories, i en els diferents 
grups retributius, d’acord amb la legislació bàsica de 
l’estat. 
La diferenciació entre uns i altres, entre funcionaris i 
laborals, venia indicada per l’article 15 de la Llei de la 
reforma de la funció pública, segons la nova redacció que li 
fou donat per la Llei 23/1988. Aquest article, encara que no 
bàsic és il·lustratiu, parteix del principi de reservar amb 
caràcter general, per a l’Administració de l’Estat, els llocs 
de treball a funcionaris, enumerant aquelles que poden 
exercir-se per personal laboral. 
També cal considerar l’article 169 del text refós del Règim 
Local que diu que correspon als funcionaris de l’Escala 
d’Administració General, l’acompliment de les funcions comuns 
a l’exercici de l’activitat administrativa. En conseqüència, 
els llocs de treball predominantment burocràtics hauran 
d’estar exercits per funcionaris tècnics, administratius o 
auxiliars de l’Administració General. A continuació aquest 
article especifica per a cada nivell les funcions pròpies de 
cadascun: 
a) pertanyen a la subescala tècnica d’Administració general, 

els funcionaris que realitzin rasques de gestió, estudi i 
proposta de caràcter administratiu a nivell superior. 

b) Pertanyen a la subescala administrativa d’administració 
general, els funcionaris que realitzin tasques 
administratives, normalment de tràmit i col·laboració. 



c)  Pertanyeran a la subescala auxiliar d’administració 
general, els funcionaris que realitzin tasques de 
mecanografia, taquigrafia despatx de correspondència, càlcul 
senzill, maneig de màquines, arxiu de documents i altres 
similars. 

d)  Pertanyen a la subescala de subalterns d’administració 
general, els funcionaris que realitzin tasques de vigilància 
i custodia interior d’oficines, així com missions de 
conserge, ujier, porter i altres anàlogues en edificis i 
servei de la Corporació.                         

Per la qual cosa, amb ànim d’adaptar la plantilla, i 
conseqüentment l’oferta prevista per aquest any 1999, als 
principis de classificació de personal funcionari i laboral, a 
l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Crear dins de la plantilla de funcionaris les 
següents places: 
 

A.- ESCALA D’ADMINISTRACIÓ GENERAL 
2.- Administració General 
     Sots-escala administrativa 
     1 plaça d’administrativa. Grup C. 

  
          Sots-escala auxiliar administrativa 
          1 plaça d’auxiliar administratiu, grup D. 
 

B.- ESCALA D’ADMINISTRACIÓ ESPECIAL 
1.- Sots-escala Tècnica 

1 plaça d’economista ADL (agent desenvolupament 
local)  Grup A. 

  
         1 plaça d’Enginyer Tècnic. Grup B. 
  
SEGON.- Suprimir  les següents places dins del quadre de 
personal laboral: 
- un/a economista ADL. Grup A. Lloc de treball Promoció 

Econòmica. 
- un/a enginyer tècnic. Grup B. Lloc de treball Urbanisme 
- un/a administratiu/va. Grup C. Lloc de treball Joventut. 
- Un/a auxiliar administrativa. Grup D. Lloc de treball Obres 

i Serveis. 
 
Els efectes de l’amortització d’aquestes places queda subjecte 
a la resolució de les proves selectives que es convoquin i el 
personal que de manera temporal o interina ocupi aquestes 
places queda en aquestes funcions fins a la conclusió del 
procés de selecció. 
Defensa la proposta el regidor Josep Aldomà dient que es 
tracta de formalitzar 4 places de la plantilla, passant-les de 
laboral a funcionari, per tal d’adequar-les millor al que 



disposa la Llei de Bases de Règim Local. No hi ha increment de 
plantilla i aquestes places es contemplaven a l’oferta 
d’ocupació. 
La Sra. Pilar Llaquet recorda la necessitat de consensuar les 
Bases de selecció abans de fer-les públiques. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT  
 

 
5.- ADJUDICACIÓ CONCESSIÓ SOBRE PARCEL.LA D’EQUIPAMENT 

 
Aquest Ajuntament amb la voluntat d’acollir algun projecte 
d’iniciativa social d’aquest tipus, constata que disposa d’una 
àmplia parcel·la d’equipament al Polígon IV del Pla Parcial 
del Pla de la Bruguera, a on actualment es concentren una 
sèrie de prestacions d’àmbit urbà i administratives destinades 
al benefici de la ciutat i especialment al seu entorn 
industrial més immediat, per la qual cosa és idoni acollir en 
aquest sector uns tallers protegits de caràcter social que per 
un costat podrien acollir discapacitats del nostre municipi i 
per altra banda per les pròpies manufactures de manipulació 
podrien ser el suport de les activitats industrials del 
polígon, així reunint amb una sola acció diversos aspectes del 
que entenem com un servei urbà tant de població com de zona 
industrial. 
En cas de les persones amb discapacitat psíquica, el Decret de 
Benestar Social 284/1996, i el Reial Decret 427/1999, preveuen 
l’establiment de serveis d’integració social i laboral i les 
condicions que aquests “Centres especials de treball” han de 
complir. 
ATÈS que en data 20 de juliol de 1999, el Ple aprovà la 
convocatòria de concurs públic i les bases per han de regir la 
concessió d’una porció de la parcel·la d’equipament del 
polígon IV del Pla de la Bruguera. 
ATÈS que a l’anunci de la convocatòria fet públic el 30 de 
juliol, en el Butlletí Oficial de la Província s’ha presentat 
una empresa TEB, SCCL, que segons l’informe de Promoció 
Econòmica reuneix totes les condicions i compleix les 
garanties de viabilitat . 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Adjudicar a Taller Escola Barcelona, SCCL, la 
concessió d’una porció de parcel·la d’equipament municipal del 
Polígon IV del Pla Parcial Pla de la Bruguera per tal 
d’instal·lar un centre ocupacional d’integració socio-laboral 
de disminuïts psíquics, d’acord amb el Plec de condicions i 
l’oferta presentada per Sr. Francesc Martínez de Foix i 
Llorens. 
SEGON.- La superfície  concedida és com a màxim de 4.500 m2, a 
determinar en l’acta de replanteig, d’acord amb l’informe dels 
Serveis Tècnics municipals. 



TERCER.- Requerir a l’adjudicatari perquè dipositi la fiança 
definitiva que s’eleva a 3.520.000 pessetes en el termini de 
15 dies a comptar de la present notificació i a la Tresoreria 
municipal. 
El Sr. Josep Aldomà defensa el tema i explica que es tracta de 
continuar el tràmit iniciat anteriorment per a realitzar una 
concessió per tal d’instal·lar un centre ocupacional de 
disminuïts psíquics a la parcel·la d’equipament municipal del 
Pla de la Bruguera. Es proposa l’adjudicació a Taller Escola 
Barcelona (TEB), ja  que de l’informe fet, en resulta que és 
una entitat amb la màxima garantia financera, comptable i amb 
molta experiència en aquest camp. 
L’Alcalde afegeix que això és un pas important pel municipi, 
doncs és aplicar recursos a persones amb disminució psíquica 
per a la seva integració laboral que fins ara poques 
possibilitats tenien i fora del municipi. Però també és un pas 
endavant pel tractament integral del disminuït, inclòs amb 
absència dels seus ascendents, i l’empresa TEB té grans 
referències en el seguiment i ocupació d’aquestes persones. 
La Sra. Pilar Llaquet pel PSC diu que sempre estem a favor de 
la promoció social i laboral de les persones joves i adults, en 
especial quan tenen una disminució, per això estem d’acord amb 
aquest nou servei. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC igualment es manifesta a favor i 
afegeix que des de l’Ajuntament de Castellar hem de donar 
suport als col·lectius que per disminució o marginació social 
tenen carències d’integració laboral. 
El Sr. Julio Cesar Pombo, pel PP, també troba la iniciativa 
molt positiva. 
També hi està d’acord el Sr. Josep Rodés i demana que es pugui 
anar més allà, integrant disminuïts amb un menor grau de 
minusvalia. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT  
 
 
 6.- REASIGNACIÓ D’ATRIBUCIONS 
 
L'article 75.2 de la Llei de bases del règim local, l'article 
151.2 de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i 13 
del Reglament d'organització i funcionament jurídic de les 
corporacions locals, estableixen que els membres de les 
Corporacions podran percebre indemnitzacions en la quantia i 
condicions que acordi el Ple de la Corporació. Aquestes 
indemnitzacions s'han de consignar en el Pressupost Municipals 
dins dels límits establerts en caràcter general. Aquestes 
indemnitzacions són de dues classes: 
 - les despeses ocasionades per l'exercici del càrrec, 
corresponents a desplaçament i viatges, que podran percebre tant 
els membres en règim de dedicació exclusiva com els que no 
tingui aquest caràcter, prèvia justificació documental i segons 
les normes d'aplicació general en les administracions públiques. 



- per assistència a la concurrència a sessions, per a tots els 
membres excepte els de dedicació exclusiva, no obstant, 
aquests últims en poden percebre quan es tracta d'organismes 
depenen de la corporació amb personalitat jurídica pròpia o 
tribunals de proves selectives de personal. 

Aquesta concurrència a sessions a que es fa referència és un 
dret i deure dels regidors especialment a les del Ple i a les 
comissions en que en formi part, tal com indiquen els articles 
150 de la Llei municipal i règim jurídic de les corporacions 
locals. 
ATÈS que el Ple del 20 de juliol, aprovà la distribució 
d’aquestes indemnitzacions i que ara per Decret de l’Alcaldia, 
s’assignen noves atribucions per a regidors, ampliant el Govern 
municipal, la qual cosa obliga a una ampliació d’aquestes 
assignacions. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Atorgar indemnitzacions que figuren en annex, als regidors amb 
responsabilitat per la delegació de: 
- Regidoria d’Hisenda 
- Pla estratègic 
- Relacions amb la Diputació. 
- Cooperació i Solidaritat.  
Es revoquen les que anteriorment tenien assignades. 
El Sr. Josep Aldomà presenta la proposta; es tracta d’un acte 
conseqüent del pacte de govern entre CiU, PSC i ERC, 
distribuint les responsabilitats s’assignen també les dietes en 
la mateixa línia de les que té l’Ajuntament aprovades 
anteriorment. 
L’Alcalde afegeix la seva satisfacció per aquest acord que 
permet compartir responsabilitats de govern, que no suposarà en 
cap cas, deixar al marge als representants del PP i IC, sinó 
que hi ha una especial sensibilitat per consensuar els grans 
temes, com va ser la passada legislatura el Pla General, és un 
pacte per a reforçar la participació. 
El torn d’intervencions, l’obra la Sra. Pilar Llaquet pel PSC 
dient que la voluntat del seu grup quan es van presentar a les 
eleccions  és treballar pel poble, i ara veient que som els 
mateixos i desprès de valorar-ho hem volgut establir un diàleg, 
però reservant-nos el dret de dissentir i expressar públicament 
el desacord. 
Continua el Sr. Jordi Permanyer per ERC dient que des d’un 
començament s’ha intentar aconseguir un equip de govern  ampli 
i plural i que fos el màxim de representatiu per a tots els 
castellarencs i castellarenques. La proposta ha estat de 
treballar conjuntament, ajuntar esforços per què tot surti més 
bé, intentar arribar al màxim possible d’acords, sempre 
conservant la independència de cada partit , i amb el compromís 
d’intentar dur a terme les propostes i els reptes que es va 
assumir amb el seu programa electoral per aquests 4 anys. El 



pacte inclou conservar la independència de cada partit i 
reservant-nos el dret de dissentir i expressar públicament el 
desacord i així mantenir l’esperit d’autocrítica,  i sobre tot 
fomentar la participació ciutadana. 
Pel PP intervé el Sr. Julio Cesar Pombo i exposa que després 
d’estudiar la proposta la seva postura serà en contra per què 
no creiem que sigui favorable per les idees polítiques tant 
diferents, malgrat això demanar-lis que sigui competents en les 
seves accions. 
Finalment el Sr. Josep Rodés per IC es manifesta a favor perquè 
es una bona oportunitat per a treballar pel poble, i cal 
esperar que es pugui donar més dinamisme. 
VOTACIÓ:  FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT. 

VOTS A FAVOR: QUINZE(15),de 9) regidors de CiU,(3) 
regidors del PSC, (2) regidors d’ERC i (1) 
d’IC 

     VOTS EN CONTRA: UN (1) , del regidor del PP. 
ABSTENCIONS: UNA (1), d’un regidor del PSC, Sr. Albert              
            Alfonso 

 
 

7.- MOCIÓ SOBRE EL POETA MIQUEL MARTÍ POL 
 

Aquest any 1999 les institucions i la ciutadania del nostre 
país celebra el 70è aniversari del naixement de del naixement 
de Miquel Martí Pol amb la finalitat de retre homenatge a la 
trajectòria cívica i humana i a la gran obra escrita pel poeta 
d’Osona. 
La seva excel·lent obra literària, formulada mitjançant una 
bella poesia, preciosa i essencial, que començà a publicar-se a 
finals dels anys quaranta, és considerada de gran qualitat. La 
seva experiència vital escrita s’ha transformat, gràcies a un 
rigorós treball de la llengua i a un procés creatiu racional, 
que el poeta domina amb tota extensió, en una experiència 
veritable, l’experiència literària, que fa que els lectors hi 
reconeguin realitats universals. 
A la mena de Jacint Verdaguer, Joan Maragall o Salvador Espriu 
la poesia de Miquel Partí Pol ha assolit una important 
repercussió pública i el poeta és reconegut i estimat pel gran 
públic, de manera que avui una part important del poble català 
ha fer seus alguns poemes de la seva obra i les experiències i 
la visió del món del poeta, explicades amb paraules senzilles i 
amb un impecable treball lingüístic, han esdevingut expressió i 
mirall de sentiments individuals i col·lectius. Només cal 
recordar títols com la Fàbrica, Estimada Marta o Llibre de les 
solituds, exemples, per l’èxit de vendes, de l’acceptació i la 
identificació del gran públic amb la poesia de Martí Pol. 
En reconeixement de la gran obra poètica i en homenatge a la 
seva persona i al seu compromís constant amb la societat en la 
qual ha viscut fins ara; en la reivindicació de la llibertat i 



de la identitat del seu i nostre país, i interpretant Salvador 
Espriu qui deia del Poeta: Martí Pol “ha aconseguit, des de fa 
anys, que la seva veu hagi estat de primer sentida, després 
escoltada, més tard atesa i a la fi repetida i imitada”. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Donar suport  a la proclamació del poeta Miquel Partí 
Pol com a candidat de la literatura catalana al premi Nobel. 
SEGON.- Traslladar aquest acord a les diverses entitats 
catalanes acadèmiques i d’associacions d’escriptors i editors, 
per tal que tinguin en compte en la presentació anual dels seus 
candidats a la Reial Acadèmia Sueca. 
TERCER.- Traslladar aquest acord al Govern de la Generalitat de 
Catalunya, al Govern de la Generalitat Valenciana, al Govern de 
les Illes Balears, al Govern del principat d’Andorra, als 
ajuntaments de la comarca i als consellers comarcals de 
Catalunya (aquests darrers perquè la facin arribar als seus 
respectius ajuntaments), per tal que, si no ho han fet, se 
sumin a aquesta iniciativa. 
Defensa la proposta el Sr. Josep Aldomà  posant de manifest la 
importància de la proclamació d’un gran poeta català com a 
candidat al premi Nobel de literatura, obeint a un 
reconeixement a la seva obra poètica, a la seva persona i a 
l’activitat duta a terme en defensa de la llibertat de la 
identitat del nostre país. 
El Sr. Alcalde intervé per dir forma part d’una iniciativa 
recolzada a nivell de d’institucions comarcals i nacionals, a 
nivell d’associacions i entitats, gairebé és una iniciativa a 
nivell de país i que com més suport tingui, més possibilitats 
tindrà aquesta candidatura. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT  
  
 
 8.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
8.1.- Votada la urgència d'aquest primer tema, s’aprova per 
unanimitat, s'inclou en l'ordre del dia de la sessió, a 
continuació, posat a votació, s’aprova per unanimitat.  
“Vist l’agreujament de les dificultats que comporta la falta 
de circumval·lació de la ciutat de Sabadell que perjudici tan 
a les persones com a les empreses de la nostra Vila. 
Vista la construcció d’una sortida de l’A-18 a l’alçada de 
l’hospital de Terrassa i una d’altra a l’alçada de l’enllaç 
amb el nou sector de Can Llong de Sabadell. 
Vist que aquestes dues sortides no solucionaran el greu 
problema de mobilitat que ara patim. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Demanar  a la Conselleria de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, quines són les 
previsions temporals sobre l’execució de les dues rondes 



previstes en el Pla General de Sabadell, fent constar la 
gravetat de l’actual situació. 
SEGON.- Fer les gestions necessàries per tal de redefinir 
l’enllaç nord que connectarà amb la ronda Oest de Sabadell. El 
canvi que es proposa consisteix a situar l’inici d’aquest 
enllaç entre la Plana del Pintor i la zona de Sant Julià, i no 
pas al bosc de Can Deu. 
TERCER.- Demanar a l’Ajuntament de Sabadell que faci les 
gestions necessàries per agilitar aquestes vies bàsiques per a 
la mateixa ciutat i que beneficiaran a bona part de la 
comarca.” 
El Sr. Alcalde explica la moció i en destaca la necessitat de 
trobar una solució per millorar i evitar-ne els embussos de 
circulació. 
 
8.2.- Votada la urgència per unanimitat , s’inclou en l’ordre 
del dia de la sessió: 
“ATÈS que el regidor Albert Alfonso Moreno, ha presentat en 
data 26 de setembre de 1999 la seva renúncia al càrrec de 
regidor que actualment exerceix 
ATÈS que es fa necessària la seva substitució com a regidor 
electe integrat a la llista del partit dels Socialistes de 
Catalunya, per qui correspongui, de conformitat amb la decisió 
que adopti la Junta Electoral Central a la qui es comunicarà 
l’anterior renúncia. 
ATÈS que segons disposa la Llei orgànica 1/1985, de 19 de 
juny, del Règim Electoral General, modificada per la Llei 
Orgànica 1/1987, de 2 d’abril i la Institució de 19 de juliol 
de 1991 de la Junta Electoral Central sobre substitució de 
càrrecs representatius locals, correspon al Ple de 
l’Ajuntament la pressa en consideració de la renúncia indicada 
a efectes de la seva substitució, amb indicació de la Junta 
Electoral Central de la persona que correspongui ocupar la 
vacant (art 182 de la LOREG).   
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Donar-se per enterat de la renúncia del regidor 
electe Sr. Albert Alfonso Moreno, integrat a la llista del 
Partit dels Socialistes de Catalunya de l’Ajuntament de 
Castellar del Vallès, atenent al seu escrit de dimissió 
presentat el dia 28 de setembre, per a procedir a la 
realització dels tràmit oportuns per la seva substitució. 
SEGON.- Enviar a la Junta Electoral Central la certificació 
dels anterior acords i la documentació acreditativa de la 
renúncia del Sr. Albert Alfonso Moreno, als efectes de 
procedir a la substitució d’acord amb el que preveu la 
Instrucció de 19 de juliol de 1991.” 
El Sr. Albert Alfonso  explica que el motiu d’aquesta renúncia 
és  per no compartir la decisió del grup municipal socialista 
d’afegir-se a l’equip de govern. I només em queda acomiadar-me 
de tots i dir que aquesta etapa ha estat molt profitosa, i 



desitjo molts encerts al Sr. Enric Falgueres que em 
substituirà. 
El Sr. Alcalde pren la paraula per manifestar que 
independentment dels motius exposats, agrair-li la presència 
en aquest Ajuntament durant tots aquest anys. 
 
L’Alcalde manifestar el condol de tots els membres de la 
Corporació pel traspàs del senyor Llorenç Ferrer que fou 
medalla de la Vila pel seu treball pel municipi i en especial 
en els pessebres. 
 
   
 9.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
S’inicia un torn amb el Sr. Julio Cesar Pombo pel PP dient: 
- falta il·luminació a diverses zones del poble: rondes, 

Puigverd, av. Sant Esteve, Montcada, carretera de Sabadell. 
El Sr. Alcalde  informa que hi ha un telèfon de contacte amb 
l’empresa que s’encarrega del manteniment del servei, a on 
s’hi poden adreçar. Tot això val a dir que en alguns d’aquests 
carrers, s’està fent el canvi d’il·luminació de la llum blanca 
per llum groga i potser aquest, un dels motiu per aquesta 
manca d’il.luminació. 
Continua el Sr. Pombo demanant un informe de les despeses de 
festa major. 
El Sr. Alcalde li contesta que està prevista una reunió 
informativa. 
Finalment el Sr. Pombo  demana com esta el tema de l’oficina 
integral ambiental. 
El Sr. Alcalde li diu que de moment la llei ja esta aprovada, 
a partir d’aquí s’engegaran les actuacions per poder gaudir 
d’aquest servei. 
El Sr. Josep Rodés per IC  pregunta que cal fer perquè es 
retiri un pal de llum ubicat al carrer. 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos 
quarts de nou del vespre,   s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
   


